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Deltagere:  

 

 

             

 

 

Mødedato: 11/1-23 

Mødetid: Kl. 17.15-19.00 

Mødested: Lærerværelset 

 

Fremmøde :  

Elevrådet ikke inviteret 

Afbud : Mette Jensen og Peter Enevoldsen 

  

D: Drøftelse 

B: Beslutning 

O: Orientering 

 

Punkt 1 

5 min 
B + O: Godkendelse af dagsorden  

Indhold  

Til referat Godkendt 

Ansvar  

 

Punkt 2 

 
O: Information fra… 

Indhold 

- Elevråd -  ingen beskeder  
Er i gang med at arrangere talentshow 
 

- Formand  
Ingen informationer. 
 

- Medarbejdere 
Lone  
3 kl. er flyttet op  i klubben har forløbet positivt. 
Knuds 40 års  jubilæum på fredag. 
 
Lisbeth 
Nye skema efter at Karsten er holdt. Har betydet nogen 
omrokering for lærer og pædagoger. 
 

http://www.lilleaaskolen.dk/
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Skolepatruljen klarer sig på egen hånd med at dække ind 
for hinanden. Dejligt at opleve den ansvarlighed de har 
for deres funktion hver morgen. 
Skolernes skakdag er under planlægning. 
 
5 og 6 kl. forberedelse til naturfags-maraton starter op, 
hvilket kan flytte lidt rundt på skemastrukturen i  5 og 6 
klasse. De næste på måneder 
 
Vicki og Perter R. 
Velkommen til Laurbjerg-arr. I samarbejde med alle for-
eninger i Laurbjerg. 
Dato 15.04.23   kl. 10.00 – 13.30 
Peter og Vicki orienterer om planen for dagen 
Flyers er under udarbejdelse 
Planlægnings gruppen mødes igen efter uge 7 
Kl. 10 – 12 skal skolen og SFO  være åbne 
 
 

Til referat  

Ansvar  

 

Punkt 3 

 
O: Læringssamtale 

Indhold 

Til årets læringssamtale med forvaltningen vil vi gerne sætte fokus på 

den gode fortælling om Lilleåskolen.  

Dette ud fra følgende problemstilling og data: 

 

Problemstilling Lilleåskolen: 

Som en del af skolens udviklingsplan, har vi siden skolelederskift 

(1/4-22) haft et særligt fokus på den gode fortælling om Lilleåskolen. 

Med udgangspunkt datasættet vil vi gerne blive klogere på, hvilken 

indflydelse narrativerne om skolen har på vores pædagogiske praksis 

og vores muligheder, samt hvordan vi på bedst mulig måde, arbejder 

videre med denne del af vores udviklingsplan. 

 

 

Datasæt: 

Padlet ”Den gode fortælling om Lilleåskolen” (+summary) 

Elever, der har forladt skolen. 

Forældretilfredshedsundersøgelse 

Trivselsmåling 

Facebookdata 

 

Til referat 

Helene gennemgik det materiale som er sendt til forvaltningen 

som udgangspunkt for læringssamtalen  

Opstart af skolens Face book side med antal  visninger 

Elever som har forladt skolen gennem de sidste 7 år. 
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Ansvar  Oversigten revideres ud fra forespørgsel hos lærerne (HS) 

 

Punkt 4 

 
O: Økonomi 

Indhold 
Orientering om den aktuelle økonomiske situation og ramme for næ-

ste års budget 

Til referat 

Regnskab 2022  

Forventet årsregnskab:  Skolen - 600.000    SFO  - 50.000  

Hvilket er i overensstemmelse med de forudsætninger der var 

lagt til grund for 2022, hvor skole og SFO samlet skulle ned-

bringe  underskuddet fra  regnskabsår 2021 med ca. 300.000 

 

Vedr. budget 2023. 

Forudsætninger for 2023 blev gennemgået og drøftet 

Skolen udfordres i 2023  ved at andelen af elever fra skoledistrik-

tet, som går i specialklasser stiger markant.  

Ansvar   

 

Punkt 5 

 
O + D: Henvendelse fra Korsholm skoles bestyrelse 

Indhold 

Kære skolebestyrelser i Favrskov kommune 

 

Jeg er næstformand på Korsholm skole, og jeg skriver til jer, fordi vi i 

forbindelse med høringssvar til kommunens budget er stødt på en lidt 

ærgerlig statistik.  

 

Ifølge kommunernes landsforening har Favrskov kommune landets la-

veste udgift pr elev i folkeskolen på 75.930 kr (gennemsnittet er 

89.343,50 kr). Det siger naturligvis i sig selv ikke noget om kvaliteten 

af skolerne. Men vi synes dog alligevel, at det er en lidt ærgerlig ten-

dens. Vi kunne godt tænke os, at alle bestyrelser samarbejdede om at 

gøre folkeskolens budget til et emne til næste valgkamp. Til at starte 

med kunne det under alle omstændigheder måske særligt være inte-

ressant at dykke ned i kommunens begrundelser for de lave omkost-

ninger. Det kan naturligvis være et udtryk for en særlig demografi, 

særligt gode bygninger og tidligere investeringer eller lign.  

 

Vi vil meget gerne høre, hvad I tænker om de meget lave omkostnin-

ger, og om vi måske skulle lave en fælles strategi for måske at ændre 

den politiske prioritering. 
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Tallene kan I finde her. For at komme til oversigten skal I trykke på 

den store pil til højre.  

https://www.kl.dk/okonomi-og-administration/okonomi-og-sty-

ring/kend-din-kommune/ 

 

Mvh Casper Lohman Jensen 

 

Til referat 

Jonas uddybede de fremsendt beregninger. 

 

Debat om hvad tallene muligvis indeholder af uligheder. 

 

Jonas Sloth tager telefonisk kontakt til bestyrelsesformanden for 

Korsholm skole vedr. fælles strategi for at få fokus på hvorfor 

der er så stor en difference mellem Favrskov og landsgennem-

snittet. 

Ansvar   

 

 

 

Punkt 7 

 
O: De små korte og evt. 

Indhold 

Borgermøde i Den Hvide Skole vedr. Regionens forslag til ophør 

af busforbindelse mellem Langå og Hadsten. 

 

Knud informerer  bestyrelsen om at han stopper pr.31.07.23, da 

han ønsker at gå på pension. 

Til referat  

Ansvar  

 

 

https://www.kl.dk/okonomi-og-administration/okonomi-og-styring/kend-din-kommune/
https://www.kl.dk/okonomi-og-administration/okonomi-og-styring/kend-din-kommune/

